
KD Autotrolej d.o.o. Rijeka
NADZORNI ODBOR

ZAPISNIK

s 12. sjednice Nadzornog odbora KD Autotrolej d.o.o. Rijeka odrZane 11. veljaie
2019. godine s poietkom u 15.30 sati u prostorijama direktora Druitva

Nazoini \lanovi Nadzornog odbora: lvo Simper, Nikolina Guli6, Miljenko Kalii6,
Srnl5a Zic i Darko Spotjaril.

Ostali nazoini: Alberto KontuS, direktor DruStva i Aleksandra Stjepanovi1, Specijalist
za pravne poslove Poslovnisusfavi d.o.o.

Zapisniiar: Kristina Priji6, Specijalist za odnose s javnoS1u Poslovnisusfavi d.o.o.

Predsjednik Nadzornog odbora, lvo Simper, utvrdio ie da postoii kvorum za
punovaino odluiivanje, te predloiio dnevni red.

Obzirom da nije bilo primjedbi, jednoglasno je usvojen sliiededi

DNEVNI RED

1. Verifikacija zapisnika s 9. sjednice Nadzornog odbora KD Autotrolej d.o.o.
odrZane 20. prosinca2018. godine

2. Verifikacija zapisnika s 10. sjednice Nadzornog odbora KD Autotrolej d.o.o.
odrZane 27. prosinca 2018. godine

3. Verifikacija zapisnika s 11. sjednice Nadzornog odbora KD Autotrolej d.o.o
od 21. sijednja 2019. godine

4. Davanje suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o
radu KD Autotrolej d.o.o. (Vl izmjene)

/izvjestitelj: Alberto KontuS, dipl.oec., direktor/

5. lzvje5taj o pove6anju tro5kova odrZavanja vozila i velikih kvarova za 2018
godinu na zahtjev Nadzornog odbora

/izvjestitelj: Alberto KontuS, dipl.oec., direktor/

6. lzmjena sistematizacije Dru5tva KD Autotrolej d.o.o. i koeficijenata radnih
mjesta

/izvjestitelj: Alberto Kontu5, dipl.oec., direktor/



7. Razno

Ad. 1. Verifikacija zapisnika s 9. sJ'ednice Nadzornog odbora KD Autotrolej
d.o.o. Rijeka odriane 20. prosinca 2018. godine

Obzirom da po ovoj tciki dnevnog reda nije bilo rasprave i prijedloga,
predsjednik Nadzornog odbora, lvo Simper, predlaie da se ova toika dnevnog reda
usvoji.

Nadzorni odbor donosi

ODLUKA broj 47

Verificira se zapisnik s 9. sjednice Nadzornog odbora KD AUTOTROLEJ
d.o.o. odr2ane 20. prosinca2018. godine

Ad.2. Verifikacija zapisn,ka s 10. sjednice Nadzornog odbora KD Autotrolei
d.o.o. odrZane 27. prosinca 2018. godine

Obzirom da po ovoj toiki dnevnog reda nije bilo rasprave i prijedloga,
predsjednik Nadzornog odbora, lvo Simper, predlaie da se ova todka dnevnog reda
usvoji.

Nadzorni odbor donosi

ODLUKA broj 48

Verificira se zapisnik s 10. sjednice Nadzornog odbora KD AUTOTROLEJ
d.o.o. odrZane 27. prosinca2O18. godine



Ad.3. Verifikacija zapisnika s 11. sjednice Nadzornog odbora KD Autotrolej
d.o.o. od 21 . sijecnja 2019. godine

Obzirom da po ovoj todki dnevnog reda nije bilo rasprave i prijedloga,
predsjednik Nadzornog odbora, lvo Simper, predla1e da se ova todka dnevnog reda
usvoji.

Nadzorni odbor donosi

ODLUKA broj 49

Verificira se zapisnik s 11. sjednice Nadzornog cidbora KD AUTOTROLEJ
d.o.o. odrZane 21. sijednja2019. godine

Ad.4. Davanje suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o
radu KD Autotrolej d.o.o. (Vl izmjene)

Direktor KD Autotrolej, Alberto Kontu\, pojasnio je kako je rijei o izmjenama
Pravilnika o radu, a sukladno zakljuienom Aneksu Kolektivnom ugovoru za radnike
KD Autotrolej d.o.o. kojim su izmijenjeni dodaci na plaCu i naknada pla6e s osnove
bolova,nja, te utvrdena prava na nagradu za doprinos radu i nagrada za siguran rad
koje se isplacuju kao neoporezive naknade sukladno Pravilniku o porezu na
dohodak. Pravilnik o radu (Vl izmjene) uskladuje se sa odredbama Kolektivnog
ugovora, u dijelu koji se odnosi na dodatke na plaCu i naknadu pla1e s osnove
bolovanja.

Otvorena je rasprava

Obzirom da po ovoj toiki dnevnog reda nije bilo rasprave i prijedloga,
predsjednik Nadzornog odbora, lvo Simper, predlaZe da se ova todka dnevnog reda
usvoji.

Nadzorni odbor donosi



ODLUKA broj 50

Daje se suglasnost na Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o
radu KD AUTOTROLEJ d.o.o. lVl izmjene)

Predsjednik NO, lvo Simper, predlaie da se zbog bliskosti tematike umjesto
toike dnevnog reda 5, izloZi toika dnevnog reda 6, a ito je jednoglasno prihva1eno.

Ad.S.lzmjena sistematizacije Dru1tva KD Autotrolej d.o.o. ikoeficijenata radnih
mjesta

Direktor KD Autotrolej, Alberto Kontu1, pojasnio je kako je kako su nuZ,ne

kadrovske izmjene, a obzirom na operativne ifinancijske probleme u kojima se nalazi
Druitvo. Dodao je kako su isfe nuZne i kako bi se kvalitetnije rje*avali problemi sa
brojem tehniiki ispravnih vozila poboljSanjem svih procesa a posebno poboliSanie
koordinacije izmedu "sestrinskih druStava" koja za Autotrolej obavljaju aktivnosti
prodaje, odrZavanja, marketinga. informatike, pravnih poslova, financiisko-
raiunovodstvenih poslova, kadrovskih i svih ostalih.

Otvorena je rasprava.

Obzirom da po ovoj todki dnevnog reda nije bilo rasprave i prijedlog4
predsjednik Nadzornog odbora, lvo Simper, predlaZe da se ova todka dnevnog reda
usvoji.

Nadzorni odbor donosi

ODLUKA broj 51

Prihva6a se lnformacija o izmjeni sistematizacije DruStva KD Autotrolei
d.o.o. i koeficijenata radnih mjesta



Ad.6. lzvjeitaj o povecanju troSkova odriavanja vozila ivelikih kvarova za 2018.
godinu na zahtjev Nadzornog odbora

Direktor KD Autotrolej, Alberto Kontui, pojasnio je na podetku kako je ovai
izvje\taj izraden od strane blvSeg direktora KD Autotrolej, Marina Rajii6a i SluZbe
prometa, a obzirom na iinjenicu kako je on na ovu funkciju stupio u studenom pro*le
godine. Pojasnio je kako je iz materijala dostavljenog ilanovima NO, vidljivo kako su
se tro1kovi rezervnih dijelova za odrlavanje autobusa u 2017. pove1ali za 9,26%o u
odnosu na 2016. godinu dok su se tro1kovi odrZavanja za 2018. pove1aliza 37,74 %o

u odnosu na 2017. godinu. Prikazana je i dinamika nabave i rashoda autobusa za
period 2013. - 2018. te trajanje opCeg jamstva ijamstva na pogonsku grupu (motor,
mjenjai idiferencijal). U razdoblju 2013-2017 nabavljeno je 57 novih autobusa, koii
su tehnoloSki zahtjevniji i samim time je oddavanje skuplje, tijekom 2017. i2018. za
ukupno 26 autobusa isteklo je jamstvo fe su fi autobusi i njihovo redovno odrtavanje
postali troSak KD Autotrolej d.o.o. Rijeka. Navedeno je znaiajno utjecalo na porast
troSkova odriavanja. U 2010.,2011., i2012. godini nije bilo nabave novih autobusa.
Napomenuo je kako su nabavom novih autobusa u spomenutom periodu
rashodovani stari autobusi koji su zahtijevali veCe troikove odriavanja, ne samo
redovnog nego i investicijskog odrZavanja. Stari autobusi zahtjevali su ve6a ulagania
zbog ve1ih kvarova na motorima, diferencijalima, mjenjaiima, okretiSta zgloba
harmonike tako da bi troSkovi odrlavanja starih autobusa u odnosu na tro1kove
odrZavanja novih autobusa bili znatno veCi. Porast troSkova rezervnih dijelova odnosi
se i na tro*ak rezervnih dijelova za 10 novih autobusa nabavljenih u 2017. godini
(124.928 kn), te troSkove ve1ih popravaka za ukupno 71 autobus (1.697.042 kn) od
iega su najznaiajniji zamjena pogonske osovine, popravak automatskog mieniaia,
popravak okreti\ta zgloba harmonike, popravak vozila po 6teti (za 4 autobusa od 6
oitecenih), izmjena sjedala i naslona, klima uredaja i ostalih popravaka s prikazom
razlike u tro1kovima koja pokazuje kumulativno povedanje troSkova za l.-1X.2018.
godini za 1.697.042 kuna. lzmedu ostalog, tijekom 2018. godine evidentirano 7

incidentnih situacija u kojima je doi;lo do zapaljenja motornog prostora autobusa i
jedna incidentna situacija u kojoj je doilo do samopokretanja autobusa uslried kvara
na ruinoj kodnici. Analitikom podataka tro1kova moie se zakliuiiti kako se radi o

povecanju velikih kvarova tijekom u 2018. godini u odnosu na 2017. godinu Sfo7'e
posljedi1no imalo i povecanje cijene odriavanja voznog parka KD Autotrolei.

Otvorena je rasprava.

Predsjednik Nadzornog odbora, lvo Simper, pita da li su slijedom svega
iznesenog, autobusi ispravni i da liie sigurnost putnika ugroZena.

Direktor KD Autotrolej, Alberto Kontu1, odgovara kako niti jedan autobus ne
izlazi u promet, a da ne prode kontrolu ispravnosti vozila, te kako se, naZalost,
kvarovi dogadaju na samoj prometnici, a na ito se ne moZe utiecati. Dodao ie i kako
su putnici sigurno.



Obzirom da po ovoj tocki dnevnog reda viie nije bilo rasprave i prijedloga,
predsjednik Nadzornog odbora, lvo Simper, predlaZe da se ove toike dnevnog reda
usvoje.

Nadzorni odbor donosi

ODLUKA broj 52

Prihva6a se lzvje5taj o pove6anju troSkova odriavanja vozila i velikih
kvarova za 2018. na zahtjev Nadzornog odbora, te se zaduZuje Uprava KD
Autotrolej da u narednom periodu optimizira tro5kove rezervnih dijelova i

minimizira financijsku Stetu po velikim kvarovima.

4d.7. Razno

Pod toikom Razno, direktor KD Autotrolej, Alberto Kontu\, Nadzornom odboru ie
iznio analizu pove1anja troikova odrLavanja vozila kao i mjere koje 6e poduzeti u

vezi navedenog stanja. Pojasnio je kako je ukupan broj godi1njih kvarova 14.890, ito
je u prosjeku 286 kvarova tjedno. Na bazi 160 vozila, koliko broji vozni park proizlazi
da je svako vozilo prosjeino 1,78 puta tjedno u servisu. Prosjeian broi radnih
natoga/kvarova dnevno je 51,34 , dok je broj pokvarenih vozila izmedu 30 i 40, ito
znadi da se dnevno u seruisu osposobi izmedu 10 i 20 vozila, dok je prosieino
stanje neispravnih vozila oko 35. Prosjeini dnevni broj vanjskih intervenciia ie 4,20, u
zadnjem kvartalu proite i poietkom ove godine je doSlo do pove6ania tako da ie
dnevni broj 10 vozila. U 2018. godini desilo I incidentnih situaciia, od iega 7

samozapaljenja i jedan incident zbog kvara na koinicama, usliied iega ie 3 vozila

doiivjeto totalnu Stetu ispremno je za rashod. U sijeinju 2019.9 desila seioS iedna
incidentna situacija, doS/o je do samozapaljenja koje je u potpunosti uniStilo vozilo,

razlozi poLara su u fazi utvrdivanja, oiekujemo oievid Sudskog vieStaka i struiniaka
proizvodaia MAN. Radi se o ogromnoj financijskoj iteti, aioS vr.5e operativnoi zbog
nedostatka potrebnog broja vozila. U studenom 2018. godine pokrenute su

intenzivne aktivnosti u poku\aju poboljsanja stanja voznog parka, upotriiebili su se

svi potrebni resursi u funkciji rjeSavanja problema, u prosincu ove godine ie
predlo\eno Rijeka plusu da obzirom na veliki broj pokvarenih vozila dio popravaka

usmjerimo prema sluZbenim seruisima, ito nije napravljeno s obrazloZeniem da 6e se

sve rijeiliti u okviru tog Druitva. lsto tako, u prosincu je pokrenut'pilot proiekt" koiim



je Autotrolej preuzeo dio aktivnosti odrZavanja vozila, takozvane "male kvarove" iiii
popravak traje do 1 sat a kako bi se rasteretio servis Rijeka plusa. U narednom
razdoblju Autotrolej je odradio dio popravaka, medutim servls Rijeka plusa nije uspio
osposobifi dovoljan broj vozila za odradivanje u meduvremenu smanjenog voznog
reda. Direktor KontuS je takoder naglasio da je, do dolaska novih autobusa u
listopadu ove godine, potrebno poduzeti mjere kojima ie se smanjiti rizici istabilizirati
stanje voznog parka i cijelog dru*tva.
Kako bi se smanjili rizici organiziran je korektivni servls na vozilima i to putem
ovlaStenih servisa, a ne Rijeka plusa.
lnicijalno ie se odraditiservlsi na 21 vozilu koja su iz iste serije kao GB 688, odnosno
MAN SL 283 koji se zapalio 20. sijednja ove godine, a nakon toga na svim ostalim
vozilima. Plan je zavrSiti sve servise u sljedeCih 120 dana.
U suradnji sa Rijeka plusom ie se odrediti koliko vozila mogu oni rijeiiti, odnosno
koliko ce ih biti poslano ovla*tenim servisima.

Obzirom da po ovojtoiki nije bilo rasprave, NO je donio

Zakljucak

Prima se na znanje informacija o analizi pove6anja troikova odrZavanja vozila i
mjere koje ce biti poduzefe, s tim da se sye akcije trebaju dogovoriti i uskladiti
sa sesfnnskim firmama Rijeka plusom i Poslovnim sustavima.

Zavrieno u 16.45 sati.

P RED SJ EDN I K N ADZORAIOG OD BORA

Zapisnicar:

c


